

107 academic year of Kaohsiung

The master of both the literacy and the sport competition

1. 遲到 20 分鐘不得入考場應試；考試 40 分鐘後才可以提早交卷並離座。

If you are 20 minutes late when the test begins, you may not be able to take the test. After 40 minutes, you may hand in the answer sheets and leave.

2. 寫作時間為 50 分鐘 14:00—14:50 。

Writing test: 50 minutes (14:00 - 14:50)

3. 請確認位置，組別不同；試卷不同(國際組、國中組、國小組)。

Please check your seat because there will be different test papers for each group. (International group, junior high school group, primary school group)

4. 寫作用藍色筆或黑色原子筆(國小組可用鉛筆)。

You use the blue pens or black pens only.

(Pencils can be used by primary school group.)

5. 請先閱讀題本上之 2 篇文章(古文&白話文)；閱讀後自行命題。

6. Please read two articles (Ancient and vernacular) in the test paper and then create a topic for your composition by yourself.

7. 寫作內容需 600 字以上。

Your composition must be 600 words or more

8. 請先寫上你的編號(勿必與號碼牌同)，未寫編號或編號重複，皆以零分計算。

Please write down your code, not your number. Having a repeated code or no code will result in a zero.

9. 寫作完畢請記得把椅子歸位。

After the test, please put the chair back.

10. 題紙可以帶走。

The test paper can be taken away.

11. 試卷繳交再次確認號碼後領取禮物就可離開。

Remember to check the number again and hand in the answer sheets and then you will receive the gift and leave.